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Geachte heer Donner,

Op 7 februari 2017 heeft de Kamer de motie van het lid Omtzigt aangenomen
(Kamerstuk 34 387, nr. 4) inzake een voorlichtingsverzoek aan de Raad van State over de
mogelijkheden tot verbetering van de naleving van Europese afspraken over de euro.

De Kamer heeft vervolgens op donderdag 23 februari 2017, op voorstel van de vaste
commissie voor Financiën, besloten de afdeling advisering van de Raad van State te
verzoeken de volgende voorlichtingsvragen te beantwoorden:

1. Hoe kan de handhaving worden verbeterd ten aanzien van de verschillende afspraken die
zijn gemaakt om de stabiliteit, betrouwbaarheid en schokbestendigheid van de euro te
garanderen?

a) Wat zijn de reeds bestaande afspraken, met welk doel zijn de afspraken gemaakt, en in
welke verdragen zijn deze vastgelegd (o.a. het Verdrag van Maastricht, het
Stabiliteits- en Groeipact, het Verdrag inzake Stabiliteit, Coördinatie en Bestuur in de
Economische en Monetaire Unie)?
b) Welke afspraken zijn sinds de invoering van de euro door de lidstaten van de eurozone
nageleefd? Bij welke afspraken is de handhaving lastig gebleken? Kan de
achterliggende oorzaak hiervan worden achterhaald?
c) Wat zijn de mogelijkheden om de naleving van de afspraken beter te waarborgen?

2. Welke politieke en institutionele opties voor de toekomst van de euro onderscheidt de
Raad van State? Wat zijn de voor- en nadelen van iedere optie?

Ter informatie zijn bijgevoegd de brief van de vaste commissie voor Financiën aan de Kamer
die aan dit verzoek ten grondslag ligt en de motie van het lid Omtzigt.

Met vriendelijke groet,

Khadija Arib
Voorzitter van de Tweede Kamer
der Staten-Generaal


